
 
  

                    Protokoll från styrelsesammanträdet den 12 januari 2021 
                      Mötet var digitalt och fördes över Zoom                  

  

 

                                                  

                                                  Närvarande: Maria Jansson, Staffan Dackman, Stephan Jansson, 

                                              Reino Irvebrant, Agneta Södersten, Ulla Chronvall,  

                                              Maria Adefjord, § 6 och Ewa Fogelfors 

                                              Anmält förhinder: Lena Haraldsson och Gunilla Landmark 
                                                                                              

                                                                                                     

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

 

Maria Jansson, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Dagordning Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Föregående  

      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

  

§ 4 Skrivelser 

 

Inga skrivelser fanns att anmäla.  

 

§ 5 Rapporter 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 6 Valberedningen 

 

 

§ 7 Inför årsmötet 

 

 

 

 

 

 

 

A. Ekonomi 

Det preliminära årsresultatet tyngs främst av kostnaden för inköpet av 

ny CD skivor till Gröna boken och Uppländska danser. 

Agneta Södersten åtog sig att undersöka dels möjligheten att avyttra 

böcker och CD via riks webshop, dels reglerna för referensbiblioteket. 

B. Sektionen 

 Dräkt – att hålla dräktmarknad under våren var väl optimistiskt och 

planerna har därför skrinlagts till nästa vår. 

Dans – se §9. 

C. Dansnyheter från Riks.  

Riksförbundet bjuder in till digitala mötesplatser dels för ”dans och 

musik” dels för ”barn- och ungdom”. Deltagarna väljer själva 

innehållet för sina träffar där en bland många frågor är den hur vi skall 

komma igång igen efter pandemin.  

 

Maria Adefjord från valberedningens berättade att arbetet sätter igång 

inom kort. 

 

Styrelsen diskuterade olika alternativ för årsmötets genomförande men 

beslöt att hålla fast vid tidigare fastställt datum och att hålla årsmötet 

digitalt, där Staffan Dackman blir ordförande och Ewa Fogelfors 

sekreterare.  

Inför årsmötet ordnas kurs i Zoom den 17 mars mellan kl. 19 – 20. 

 

Värdskapet för Tensta folkdanslag skjuts sålunda upp till 2022. 



 
§ 8 Motion ang. höjda  

      medlemsavgifter 

 

 

 

§ 9 Kurs i    

      danspedagogik 

 

 

 

§ 10 Hemsidan 

 

 

 

§ 11 Folkdansringen 

        100 år 

 

 

§ 12 Nästa möte 

 

 

§ 13 Avslut 

 

 

 

 

 

 

Enligt beslut av Riksstämman kommer medlemsavgiften för vuxna år 

2022 att höjas till 200 kronor. Höjningen har föranlett Grillby fdg att 

författa en motion till årets Riksstämma. Styrelsen beslöt att även låta 

Distriktsstämman ta ställning till motionen. 

 

Som Gunilla Landmark tidigare meddelat, planeras kursen i 

danspedagogik att genomföras under hösten. Det är dock det allmänna 

hälsoläget som avgör om alla tre kursavsnitten kan hinns med eller om 

något avsnitt måste vänta till våren 2022. 

 

Information om den nya gemensamma plattformen för riks, distrikt och 

föreningar låter ännu vänta på sig. 

 

 

Inget nytt om tidpunkt för firandet fanns att rapportera. 

 

 

 

Nästa möte äger rum måndagen den 15 februari kl. 18.00 

Mötet blir digitalt. 

 

Ordförande Maria Jansson tackade för uppmärksamheten och 

avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

Ewa Fogelfors 

 

 

    

   

 

 

 

 

            

              Maria Jansson 

 


